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نایب رییس اتاق بازرگانی ایران:

 هیئت رئیسه اتاق ایران موافق تغییر 
آیین نامه هیئت نمایندگان نیست

سرویس سیاسی- حسین سلاح ورزی با اشاره 
به تغییرات آیین نامه اجرایی قانون اتاق های بازرگانی 
گفت: به موجب بند )ه( ماده ۱۶ قانون اتاق بازرگانی، 
صنایع  ومعادن و کشــاورزی ایران، تهیه، پیشنهاد و 
اصلاحات بعدی آیین نامه های اجرایی این قانون از 
جمله وظایف هیئت نمایندگان اتاق ایران اســت که 
باید توســط این رکن  تهیه و به شورای عالی نظارت 
پیشــنهاد شــود. بنابراین اساســا موضوع برداشتن 
محدودیت ریاست دو دوره ای توسط هیئت رئیسه 
اتاق ایران کاملا کذب و در ادامه ســناریوی تخریب 

این نهاد قانونی است.
نایــب رییس اتاق بازرگانی ادامــه داد: تهیه و 
اصلاح پیش نویس آیین نامه ها از طریق کارگروهی 
منتخب از اعضا هیئت نمایندگان صورت می گیرد که 
در صورت تصویب در صحن هیئت نمایندگان برای 
شورای عالی نظارت ارسال می شود. این رویه قانونی 
پابرجاست و هیئت رئیسه اتاق ایران نیز نه تنها به آن 
پایبند است که مخالف تغییرات پی در پی در  آیین نامه 
ای اســت که هنوز یک دوره از تصویب آن نگذشته 
است. همه به خوبی می دانیم و می بینیم که این روزها 
از هر مستمســک و ســوژه بی ربط و حتی مضحک  
استفاده می شود و سعی دارند با انتساب اتهامات ناروا 
از فســاد و گم شدن پول ها گرفته تا تقصیر تغییرات 
اقلیمی و تهدیدات امنیتی را به ســمت هیئت رئیسه 
اتاق بازرگانی ایران نشانه بروند و با تخریب به زعم 

خود آنها را خسته و ناچار به کناره گیری کند.
ســلاح ورزی در خصوص تاریخچه تغییرات 
آیین نامه گفت: در حقیقت آخرین بار اصلاحات در 
“آیین نامه تشــکیل و نحوه فعالیت هیئت نمایندگان 
اتاق ایران و اتاق های شهرســتان” بر اســاس روال 
قانونی در هیئت نمایندگان تهیه شــده و در جلســه 
مورخه ۳۱ شــهریور ۱۳۹۸ شورای عالی نظارت به 
تصویب رسیده و از آن تاریخ تا کنون هیچ تغییری در 
آن به وجود نیامده است. به موجب تبصره ذیل ماده 
شــش این آیین نامه، اعضای هیئت نمایندگان نمی 
توانند بیش از دو دوره عهده دار سمت ریاست اتاق 

ایران تهران و شهرستانها شوند.
نایــب رئیس اتاق ایران اظهار کرد: در حالی که 
فقط حدود پنج ماه دیگر انتخابات اتاق های سراسر 
کشور برگزار می شــود، نظرات گوناگونی پیرامون 
آیین نامه هیئت نماینــدگان و انتخابات آتی مطرح 
می شــود. برخی معتقدند با توجه به اینکه هنوز سه 
سال از آخرین اصلاحات آیین نامه مربوطه نگذشته  
اســت لذا تغییرات مکرر و متعدد ضرورت نداشته و 
بایسته تر و شایسته تر این است که کماکان تا زمانی 

که هیئت نمایندگان اتاق ایران به جمع بندی کامل و 
دقیقی در مورد ضرورت اصلاح  در آیین نامه مذکور 
نرســیده اند، لزومی به تغییر و اصلاح آن نیســت و 
قاعدتــاً بند مربوط به محدودیــت بیش از دو دوره 
ریاســت اتاق ایران و شهرســتان ها موضوع تبصره 
ذیل مــاده ۶ آیین نامه مذکور، کماکان به قوت خود 

باقی است و تغییری نخواهد کرد.
وی در ادامه گفت: گروهی دیگر از جاماندگان 
و منتقــدان انتخابات دوره قبل اتاق بازرگانی تهران، 
بعد از نتیجه نگرفتن از طرح دعاوی و شکایات متعدد 
در محاکم دادگســتری و ناامیدی و ناکامی از  قانون 
نویسی جدید برای اتاق، حالا علاقمندند با جو سازی 
و تحت تاثیر قرار دادن اعضای شورای عالی نظارت، 
شاید مســیری جدید و کوتاه تری برای دستیابی به 
خواســته های خود از طریــق تدوین آیین نامه های 
جدید بدست آورند که با توجه به نص صریح قانون و 
مسیر تعیین شده در قانون اتاق بازرگانی این موضوع 

چندان ممکن و میسر به نظر نمی رسد.
نایــب رئیس اتاق ایــران با اشــاره به دیدگاه 
برخی از اعضای هیئت نمایندگان اظهار کرد: تعداد 
دیگری هم از اعضای هیئت نمایندگان با اســتناد به 
اســتدلال های حقوقی بر ایــن باورند چون در متن 

قانون محدودیتی برای طول مدت ریاست بر اتاق ها 
و کاندیداتوری برای این سمت آورده نشده، قاعدتاً 
آیین نامــه اجرایی نمی تواند فراتر از قانون عمل کند. 
بنابراین چنین محدودیتی باعث سلب حقوق اعضا 
می شود به همین خاطر در طول ۶-۷سال گذشته این 
ایراد را وارد کرده و تقاضای حذف این محدودیت را 

از آیین نامه داشته اند.
ســلاح ورزی تاکید کرد: واقعیــت ماجرا این 
است که نه تنها هیچ طرح یا پروژه ای از سمت هیات 
رئیســه اتاق برای حذف تبصره ذیل ماده ۶ آیین نامه 
یا برداشــتن محدودیت  دو دوره ای وجود خارجی 
ندارد،   بلکه اکثریت هیئت رئیسه اتاق بر این باورند 
که مادامی کــه که هیئت نمایندگان به جمع بندی و 
تصمیم نرســیده اند، ضرورت و عجله ای برای تغییر 
یــا اصلاح در آیین نامه وجود ندارد. وقتی آیین نامه 
اجرایی تغییری نکند محدودیت دو دوره ای  ریاست 
بــر اتاق ها همچنان پایدار و پابرجاســت. در نتیجه 
ضمن تکذیب شــایعات اخبار کذب  و تحلیل های 
نادرســت، لازم به تاکید مجدد است که اولاً تغییر و 
اصــلاح در آیین نامه اجرایی از وظایف و اختیارات 
هیئت نمایندگان است و نه هیئت رئیسه و ثانیاً هیئت 
رئیسه موافق به تغییر یا  تهیه آیین نامه جدیدی نیست.

نایب رییس اتاق بازرگانی ایران در پاسخ به شایعه برداشتن محدودیت دو دوره ای ریاست اتاق ها مطرح کرد که آئین نامه اجرایی اتاق ها 
هیچ تغییری نکرده و هیئت رئیسه اتاق ایران موافق تغییر آیین نامه هیئت نمایندگان نیست.

 ســرویس سیاســی - سخنگوی 
کمیســیون اجتماعی مجلس شــورای 
اسلامی، وزیر پیشنهادی وزارت تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی را توانا و مشــرف به 
این وزارتخانه دانست و گفت: ساماندهی 
صندوق های بازنشســتگی از مهمترین 

برنامه های ضروری وزیر آینده است.
حســن لطفــی دربــاره معرفــی 
محمدهادی زاهدی وفا به مجلس شورای 
اسلامی به عنوان گزینه پیشنهادی دولت 
برای تصــدی وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی، گفت: به نظر می رســد زاهدی وفا در مدت دوره سرپرستی خود در 
وزارت تعاون نشــان داد که اشــراف کاملی به این وزارتخانه دارد و مشکلات 

اقتصادی و چالش های صندوق های بازنشستگی را به خوبی می شناسد.
ســخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی افزود: زاهدی وفا 
اقتصاددان است و برنامه های کاملی برای اداره وزارتخانه دارد و معتقدم فرصت 
آزمــون و خطا بــرای انتخاب مدیران این وزارتخانه وجود ندارد. چرا که اگر به 
زاهدی وفا رای اعتماد داده نشود، در این صورت دوباره وزارت کار با سرپرست 
دیگری اداره خواهد شد و چنین شرایطی در عمل به ضرر مردم و مجموعه های 
پایین دستی آن خواهد بود و فرصت های موجود برای بهبود مسئولیت های محول 

شده به این وزارتخانه از بین می رود.
نماینده مردم رزن در استان همدان با تاکید بر اینکه زاهدی وفا بهترین گزینه 
برای تصدی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی است، یادآور شد: زاهدی وفا از 
تجربه و سابقه لازم برای اداره این وزارتخانه برخوردار است و امیدوارم پس از 

رای اعتماد مجلس نسبت به حل چالش های وزارتخانه اقدام کند.
وی در خصوص مشــکلات وزارت تعــاون، کار و رفاه اجتماعی، اظهار 
داشت: چالش اصلی این وزارتخانه مربوط به مشکلات صندوق های بازنشستگی 
اســت.دولت برای تعیین تکلیف صندوق های بازنشستگی باید لایحه بدهد تا 
مشکلات ۲۲ صندوق به عنوان یکی از چالش های کشور رفع شود. چرا که ۲۲ 
صندوق بازنشســتگی در کشور وجود دارد که از این تعداد فقط  دو صندوق از 
قانون جامع برخوردار هستند. به عبارتی ۲۰ صندوق بازنشستگی کشور از قانون 

جامع و فراگیر برخوردار نبوده و سلیقه ایاداره می شوند.
این نماینده مجلس قانونمند شدن صندوق های بازنشستگی را از مهمترین 
اقدامــات زاهدی وفا پس از انتخاب به عنوان وزیر کار عنوان کرد و گفت: باید 
برای صندوق های بازنشستگی یک قانون جامع و مادر در قالب لایحه از طرف 
دولت به مجلس ارســال شــود تا پس از همکاری دو قوه، در نهایت وضعیت 

صندوق های بازنشستگی ساماندهی شوند.
لطفی با بیان اینکه سامانه جامع اشتغال در کشور وجود ندارد، تصریح کرد: 
آمار دقیق و مبتنی بر واقعیت درباره میزان اشتغال و حتی افراد بیکار و غیرفعال در 
کشور وجود ندارد که از زاهدی وفا انتظار می رود پس از رای اعتماد نمایندگان 
مجلس نسبت به حل آن اقدام کند. محمد هادی زاهدی وفا اقتصاددان ۵۹ ساله، 
دارای دکترای اقتصاد از دانشگاه اتاوا در کانادا است.وی در سال های گذشته عضو 
هیات مدیره شرکت سرمایه گذاری تامین اجتماعی )شستا(،  رئیس هیات مدیره 
هلدینگ صنایع نوین، رییس هیات مدیره رایتل و عضو شــورای عالی الگوی 
اسلامی – ایرانی پیشرفت  نیز بوده است. در سوابق مدیریتی زاهدی وفا، معاون 
امــور اقتصادی وزارت امور اقتصــادی و دارایی در دولت نهم، نماینده وزارت 
اقتصاد در شوراها و کمیسیون های تخصصی شورای عالی تحقیقات و فن آوری 
)عتف(، شــورای اقتصاد، کمیسیون اقتصادی دولت، شــورای پول و اعتبار و  

شورای عالی انرژی دیده می شود.
زاهدی وفا همچنین ســابقه عضویت در کارگروه ویژه نفت، شورای عالی 
توسعه صادرات غیر نفتی، ستاد تنظیم بازار، ستاد تدابیر ویژه اقتصادی شورای 
عالی امنیت ملی، کارگروه طرح تحول اقتصادی، شــورای عالی تدوین برنامه 
پنجم، شورایعالی رفاه و تامین اجتماعی، شورای آمایش سرزمین، شورای عالی 
آمــار، کمیته ملی اهداف توســعه هزاره و کارگــروه تدوین ضوابط حمایت از 
صــادرات غیر نفتی را در کارنامــه خود دارد و اینک با  معرفی رئیس جمهور به 

عنوان گزینه پیشنهادی وزارت کار به مجلس معرفی شده است.

 ســرویس سیاسی - عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس با اشاره به 
اینکه بسیاری از احکام برنامه ششم توسعه محقق نشد، گفت: طبق فرمایش 

مقام معظم رهبری، برنامه هفتم توسعه باید مسئله محور باشد.
احسان ارکانی درباره آخرین وضعیت تدوین برنامه هفتم توسعه، گفت: 
سیاســت های کلی برنامه هفتم توســعه در مجمع تشخیص مصلحت نظام 
بررســی شده اســت. با توجه به اینکه سیاست های کلی از سوی مقام معظم 
رهبری ابلاغ شده است، دولت باید بر اساس سیاست های کلی ابلاغی، لایحه 
برنامه هفتم توســعه را تدوین و به مجلس ارســال کند تا ما در مجلس آن را 

بررسی و تصویب کنیم.
وی بیان کرد: الان از موعد ارسال برنامه هفتم توسعه به مجلس شورای 
اســلامی بیش از یک سال گذشته اســت. انتظار این است که دولت هر چه 

زودتر این لایحه را به مجلس ارائه دهد.
عضو کمیســیون برنامه و بودجه مجلس شــورای اسلامی در پاسخ به 
ســوالی مبنی بر اینکه آیا قرار اســت برنامه ششم توسعه تمدید شود یا خیر، 
گفت: باید درباره این مسئله در مجلس شورای اسلامی تصمیم بگیریم. اگر 
دولت اعلام کند که امســال هم توان تدوین و ارســال برنامه هفتم توسعه به 
مجلس را ندارد، ما ناگزیر باید برنامه ششــم توســعه را تمدید کنیم چرا که 

کشور نمی تواند بدون برنامه باشد.
نماینده مردم نیشــابور در مجلس شورای اســلامی ادامه داد: البته اگر 
تلاش بی وقفه و شبانه روزی در سازمان برنامه و بودجه و دولت انجام شود، 
آنان می توانند برنامه هفتم توســعه را ظرف چند ماه آینده به مجلس شورای 
اسلامی برسانند. وی با بیان اینکه لایحه بودجه سال ۱۴۰۲ نهایتاً باید تا آذرماه 
به مجلس شــورای اسلامی ارائه شــود، گفت: حدود سه ماه تا زمان ارسال 
بودجه به مجلس زمان داریم. دولت می تواند به گونه ای مدیریت کند که ابتدا 
و ســریعاً برنامه هفتم توسعه را جمع بندی و سپس لایحه بودجه سال آینده 

را بر اساس آن تدوین کند.
ارکانی افزود: بسیاری از احکام برنامه مشخص است و دولت می تواند 
بر اســاس احکام برنامه هفتم توسعه، لایحه بودجه سال آینده را تدوین و به 
مجلس ارسال کند. در غیر این صورت و اگر ارائه لایحه برنامه هفتم به سال 
آینده موکول شــود، عملًا دو ســال مفید از عمر دولت سیزدهم بدون برنامه 
هفتم توسعه سپری می شود. عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای 
اسلامی با اشاره به اینکه بسیاری از احکام برنامه ششم توسعه محقق نشده و 
محقق هم نخواهد شد، اظهار داشت: فقط حدود ۳۰ درصد از احکام برنامه 
ششــم توســعه محقق شده اســت. مقام معظم رهبری فرمودند برنامه هفتم 
توســعه باید مسئله محور باشــد که این موضوع حتماً باید در تدوین برنامه 

مورد توجه قرار گیرد.
نماینده مردم نیشابور در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه کشور نیاز 
ضروری و اضطراری به تدوین و تصویب برنامه هفتم توســعه دارد، گفت: 
هر یک روز که در دولت و بخش های دیگر در این زمینه تأخیر شود، کشور 
ضرر خواهد کرد. دولت و به ویژه سازمان برنامه و بودجه باید همت بیشتری 
کنند و وقت بگذارند تا ســریعاً لایحه برنامه هفتم توسعه به مجلس شورای 

اسلامی ارسال شود.

سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس:

فرصت آزمون وخطا وجود ندارد

ارکانی عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

برنامه هفتم باید مسئله محور باشد

۸۰درصدمیبلعد

۱میلیاردپاداش

بودجهفرزندآوری

صادراتبنزین

حوادثمشهد

فقط۱۱اتوبوس

دیدارسفیرروسیه

مصطفیتاجزاده

عجبنسخهای!

بازداشت۶۲دلالارزی

قاچاقچیانچوب

اخبار ویژه ...

 

سرویس سیاســی-یک عضو کمیسیون 
صنایع و معادن مجلس شــورای اسلامی گفت: 
شرایطی که در آئین نامه واردات خودرو لحاظ شده 
زمینه را برای شــکل گیری انحصار در این حوزه 
فراهــم کرده و راه را بــرای ورود مافیای صنعت 

خودرو به واردات باز می کند.
علی موســوی درباره آئین نامه نوشته شده 
برای واردات خودرو، بیان کرد: متاســفانه به آئین 
نامــه ای که برای قانون مصوب مجلس در بحث 
واردات خودرو نوشته شده است، انتقاداتی وارد 
است. اول اینکه شرط و شروطی که برای واردات 

خودرو لحاظ شده می تواند منجر به ایجاد مافیا در 
این حوزه شود و امتیازاتی که به برخی از شرکت 
ها نســبت به سایر شــرکت ها داده می شود می 
تواند زمینه شــکل گیری مافیای واردات خودرو 
را ایجاد کرده و همان مافیایی که امروز در صنعت 
خودروســازی وجود دارد از طریق همین شرایط 

می تواند به واردات خودرو وارد شود.
نماینده مردم ملکان در مجلس در ادامه با بیان 
اینکه نگرانی ما این اســت که داستان ناکارآمدی 
خودروسازان در موضوع واردات خودرو نیز دیده 
شود، تاکید کرد: برخی از سخت گیری های لحاظ 

شده در این آئین نامه و مراحل متعددی که در آن 
ذکر شده است کمک می کند تا همان افراد خاص 
و شــرکت های خاص در  واردات خودرو وارد 
شــوند و این یعنی در واردات خودرو نیز انحصار 

ایجاد می شود.
آئیــن نامه واردات خودرو نمی تواند قیمت 

ها را تعدیل کند
این عضو کمیسیون صنایع مجلس شورای 
اسلامی، با تاکید بر اینکه این شرایط سخت گیرانه 
می تواند مشکل افرین باشد،  تصریح کرد: قیمت 
تعیین شــده برای واردات خودرو شامل واردات 
خودروهــای لاکچری خواهد شــد در حالی که 
هدف مــا این بود که بــا واردات خودروهای با 
کیفیت و با قیمت متعــادل خارجی بتوان قیمت 
خودرو در داخــل را تعدیل کرد. با قیمت تعیین 
شــده برای واردات خــودرو قیمت های داخلی 

تعدیل نخواهد شد.
موســوی در پایان تاکید کرد: از سوی دیگر  
واردات ۷۰ هزار خــودرو در خوش بینانه ترین 
حالــت نمی توانــد تغییری در بــازار ایجاد کند 
چراکه نیاز بازار بیش از این رقم اســت. از سوی 
دیگر بر اســاس موارد دیده شده در این آئین نامه، 
خودروســازان خیلی منتفع خواهند شد. بنده در 
فرصت مناســب مافیایی که قصد ورود به حوزه 

واردات خودرو را دارند افشا خواهم کرد.

سرویس سیاسی-عضو کمیسیون امور داخلی 
کشور و شوراها در مجلس گفت: وزیر کشور و رئیس 
جمهور به صورت شــفاهی به ما گفته اند که با طرح 
اصلاح جدول حوزه های انتخابیه مجلس شــورای 

اسلامی و تعداد نمایندگان موافق هستند.
محمدرضا صباغیان دربــاره آخرین اقدامات 
مجلس برای اصلاح قانون انتخابات، اظهار داشت: 
بررســی »طرح اصلاح جدول حوزه های انتخابیه 
مجلس شــورای اســلامی و تعداد نمایندگان« در 
کمیته ای ذیل کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها 

به اتمام رسیده است.
وی بیــان کرد: ما در این طرح، اصلاحاتی را در 
برخی از حوزه های انتخابیه مجلس اعمال کردیم و 
تعداد نمایندگان برخی از حوزه های انتخابیه افزایش 

خواهــد یافت. قطعاً تعــداد نمایندگان هیچیک از 
حوزه های انتخابیه کاهش نمی یابد.

عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها در 
مجلس شــورای اسلامی تصریح کرد: طرح اصلاح 
جدول حوزه های انتخابیه مجلس شــورای اسلامی 
و تعداد نمایندگان احتمالاً در جلسه بعدی کمیسیون 
شــوراها در دســتورکار قرار گرفته و مفاد آن مورد 
بررسی کارشناسی قرار می گیرد. نماینده مردم بافق و 
مهریز در مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: هدف ما 
این است که طرح اصلاح جدول حوزه های انتخابیه 
مجلس شــورای اسلامی و تعداد نمایندگان هر چه 
زودتر در مجلس شورای اسلامی تعیین تکلیف شود 

و به انتخابات مجلس در سال ۱۴۰۲ برسد.
صباغیان با بیان اینکه شــاخص های جمعیت، 

وســعت، محرومیت، ملاحظات سیاسی و امنیتی 
در طــرح اصلاح جدول حوزه های انتخابیه مجلس 
شورای اسلامی و تعداد نمایندگان مورد توجه قرار 
گرفته اســت، گفت: اگر این طرح در صحن مجلس 
تصویب و از ســوی شورای نگهبان تأیید شود، ۴۰ 
نماینده به تعداد نمایندگان فعلی مجلس شــورای 
اسلامی اضافه می شود و تعداد نمایندگان به ۳۳۰ نفر 
افزایش خواهد یافت. وی اظهار داشت: وزیر کشور 
و رئیس جمهور به صورت شفاهی به ما گفته اند که 
با طرح اصلاح جــدول حوزه های انتخابیه مجلس 
شورای اســلامی و تعداد نمایندگان موافق هستند. 
امیدواریم این طرح با همراهی دولت به ســرانجام 
برســد و شــاهد اصلاح جدول حوزه های انتخابیه 

مجلس شورای اسلامی و تعداد نمایندگان باشیم.

موسویعضوکمیسیونصنایع:

مافیاییکهقصدورودبهوارداتخودرورادارندافشامیکنم

صباغیانعضوکمیسیونامورداخلیکشوروشوراهاخبرداد؛

موافقترئیسجمهورباافزایشتعدادنمایندگانمجلس

واقعیت ماجرا این است که نه تنها هیچ طرح یا پروژه ای از سمت هیات 
رئیسه اتاق برای حذف تبصره ذیل ماده ۶ آیین نامه یا برداشتن محدودیت  
دو دوره ای وجود خارجی ندارد،   بلکه اکثریت هیئت رئیسه اتاق بر این 
باورند که مادامی که که هیئت نمایندگان به جمع بندی و تصمیم نرسیده اند، 
ضــرورت و عجله ای برای تغییر یا اصــاح در آیین نامه وجود ندارد.

هادی ابوی ـ دبیرکل کانون عالی انجمن های صنفی کارگران با بیان اینکه ۸۰ 
درصد دریافتی کارگران را مسکن و اجاره بها می بلعد، معتقد است: برای خانه دار 
شدن کارگران از طریق تعاونی ها لازم است در ابتدا تعاونی های مسکن کارگری 
تشکیل و سپس توسط آن ها وام های بدون بهره با اقساط بلند به کارگران پرداخت 
شود. ابوی تامین زمین رایگان، پرداخت وام های ارزان و نظارت بر ساخت و ساز 

را از جمله اقدامات موثر در تامین مسکن کارگران عنوان کرد.

خاندوزی اعلام کرد در روز های اخیر و پس از ابلاغ دســتورالعمل جدید 
گزارشــگری فساد ۸ پرونده است که ۵ استان گشوده شده و در یکی دو مورد که 
گزارش ها تایید شده است پاداش ۳۰ تا ۴۰ میلیون تومان برای گزارشگر به زودی 
واریز می شــود. وزیر اقتصاد تأکید کرد: از محل عایدات ســوت زنی، حداکثر ۳ 
درصد و تا سقف ۱ میلیارد تومن به عنوان پاداش در نظر گرفته می شود.  اگر یک 
مأمور دولتی تخلف کند و یا چشم روی فساد ببندد ۸۵ میلیون ایرانی با چشم باز، 

اتاق شیشه ای برای ساختن جامعه عاری از فساد بسنده خواهد بود.

 رئیس امور فرهنگ، گردشــگری و ورزش سازمان برنامه و بودجه گفت: 
برای اجرایی شدن "قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت" اعتباری معادل 

۱۰۷۰۰ میلیارد تومان مصوب شده است.

سرپرســت دفتر غرب آسیای سازمان توسعه تجارت گفت: بر اساس آمار 
در دو ماه اخیر، صادرات به عراق کاهشــی بوده، اما کاهش صادرات ما به عراق 
در ۵ ماهه نســبت به ۴ ماهه ابتدای ســال کمتر بوده است. همچنین بررسی ۱۰۰ 
قلم کالای صادراتی به عراق نشان می دهد که در صادرات ۲۰ قلم کالا به عراق با 
کاهش مواجه بودیم، اما صادرات ۸۰ قلم دیگر از کالا های مورد بررسی افزایشی 
بوده است. عمده دلیل کاهش صادرات به عراق به کاهش صادرات گاز و بنزین 
مربوط می شــود، به طوری که در صادرات گاز به عراق ۶۰ درصد و در صادرات 
بنزین به عراق ۸۰ درصد کاهش داشته ایم بنابراین اگر صادرات گاز مجدد به عراق 
از ســرگرفته شــود صادرات ما مجدداً به این کشور افزایشی خواهد بود بنابراین 

دغدغه کاهش صادرات برطرف می شود.

کمیته انضباطی فیفا پنجم سپتامبر )چهارده شهریور( در نامه ای به فدراسیون 
فوتبال ایران درباره اتفاقات بازی ایران و لبنان در مشهد خواستار توضیح شده بود. 
این دیدار نهم فروردین سال جاری در چارچوب آخرین دیدار از مرحله انتخابی 
جام جهانی برگزار شد و در حین ورود تماشاگران به ورزشگاه، بی نظمی های در 
بیرون از این استادیوم امام رضا )ع( به وقوع پیوست. فیفا برای پاسخگویی درباره 
این پرونده به ایران شش روز مهلت داده بود که به گفته احسان اصولی امروز آخرین 
مهلت فیفا بود و این فدراســیون پاســخ نهایی خود را ارسال کرد. به گفته مهدی 
تاج، رییس فدراسیون فوتبال این نامه تاحدودی نگران کننده بود و به همین دلیل 
مکاتبات رسمی مقامات دولتی از ریاست جمهوری تا قوه قضاییه و مجلس برای 
برخورد با خاطیان این اتفاق را ضمیمه پاسخ ایران کرده است تا به فیفا اثبات کند 

که دولت و فدراسیون فوتبال هیچ نقشی در این بی نظمی نداشته اند.

نماینــده تام الاختیار وزیر راه در ســتاد اربعین گفــت: وزارت راه و 
شهرســازی از ۱۴ هزار ناوگان اتوبوســی موجود، بیش از ۸ هزار دســتگاه 
اتوبــوس را بــه جابه جایی زائران اختصــاص داد، اما به طور مجموع برای 
جابه جایی زائران ۶ هزار دســتگاه اتوبوس کم داریم و قرار شــد که برای 
جبران این کســری از ناوگان موجود در سایر دســتگاه ها استفاده شود، اما 
سایر دستگاه ها همکاری لازم را نداشتند. حسین مذنب درباره تامین ناوگان 
اتوبوســی برای جابه جایی زائران اظهار داشت: وزارت راه و شهرسازی از 
۱۴ هزار ناوگان اتوبوسی موجود، بیش از ۸ هزار دستگاه اتوبوس را به جابه 
جایی زائران اختصاص داد، اما به طور مجموع برای جابه جایی زائران ۶ هزار 
دستگاه اتوبوس کم داریم و در همان ابتدا قرار بر این شد که برای جبران این 
کسری از ناوگان موجود در سایر دستگاه ها استفاده شود، اما سایر دستگاه ها 

همکاری لازم را نداشتند. 

کانال رســمی سفارت روسیه در تهران با انتشار عکسی نوشت: دیدار 
با اعضای باشــگاه مقابله با تحریم ها به ریاست جناب آقای منوچهر متکی 
وزیر امور خارجه پیشــین ایران متکی، وزیرخارجــه دولت احمدی نژاد 
اســت که سال ۸۹ و در جریان ســفر به سنگال برای ابلاغ پیام احمدی نژاد 
به رئیس جمهور این کشــور در میانه جلسه مذاکره، از طریق مقامات کشور 
میزبان، خبر برکناری خود را شــنید. منصب کنونی متکی، مشاور عالی دبیر 
مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی است و پریروز نیز در انتخابات خانه 
احزاب به عنوان رئیس این تشــکل انتخاب شد و مشخص نیست، حضور 

وی در سفارت روسیه، بدون داشتن سمت رسمی با چه هدفی است؟ 

فخرالسادات محتشمی پور از بازگشت مصطفی تاجزاده از بیمارستان 
به زندان خبر داد. فخرالسادات محتشمی پور همسر سید مصطفی تاجزاده 
در ارتباط با آخرین وضعیت همســر خود نوشته است که وی دو روز پس 
از عمل قلب علیرغم هشــدار های پزشکان متخصص، به زندان بازگردانده 

شده است.

اســتاد حوزه فاضل میبدی نوشــت:بانک جهانی تورم خوراکی ها در 
ایران را بعد لبنان و زیمباوه اعلام کرد.  فاضل میبدی، اســتاد حوزه نوشت: 

روزنامه کیهان برای مهار تورم: مردم برنج کمتر بخورند.
عجب نســخه ای! آقایان از قیمت مرغ و تخم مرغ و گوشــت و سایر 

اقلام بی خبرند، شاید از تعاونی استفاده می کنید
بانک جهانی تورم خوراکی ها در ایران را بعد لبنان و زیمباوه اعلام کرد.

به نظر شما برای کشوری مثل ایران حجالت آور نیست؟
وعده ها که دادی چه شد؟

رئیــس پلیس امنیت اقتصادی فراجــا گفت : در طرح مبارزه با دلالان 
ارزی ۶۲ فروشنده غیرمجاز ارز در پایانه های مرزی مهران، شلمچه و چذابه 
شناسایی شدند. میزان بیش از ۴۶میلیون دینار عراقی به همراه شش دستگاه 
خودروی ســواری بنز، ۲۷۰هزار عدد محموله دارویی، ۱۱ دســتگاه تلفن 

همراه و سه هزار لیتر سوخت قاچاق کشف شد.

۲روز پیش ویدیویی از حمله عده ای از قاچاقچیان چوب در چمستان 
نور به جنگلبانان در شبکه های اجتماعی منتشر شد. فرمانده یگان حفاظت 
منابع طبیعی مازندران  در این خصوص گفت : ۳متهم درگیری بازداشــت 

شدند و تلاش برای دستگیری همدستان آنان هم ادامه دارد.
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